
STANOWISKO 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA KUJAWSKO-POMORSKIEGO 

z dnia 8 listopada 2016 r. 

 

w sprawie: konieczności zapewnienia warunków dla dalszego funkcjonowania i rozwoju 

spółki pod firmą Port Lotniczy Bydgoszcz S.A. 

 

 Zważywszy na istotną rolę, jaką dla regionu kujawsko-pomorskiego i tutejszych 

społeczności lokalnych odgrywa działalność spółki Port Lotniczy Bydgoszcz S.A., 

wzmacniająca dostępność komunikacyjną jego mieszkańców, a tym samym rzutująca na 

podniesienie ich mobilności oraz wpływająca na wzrost gospodarczy w obrębie naszego 

województwa, jak także na możliwość pełnego wykorzystywania jego potencjału 

turystycznego, radni Województwa Kujawsko-Pomorskiego oświadczają, iż dalsze 

funkcjonowanie Portu Lotniczego Bydgoszcz S.A. uznają za naturalną i nieodzowną 

przesłankę rozwoju województwa kujawsko-pomorskiego oraz w pełni efektywnego 

zaspokajania potrzeb zbiorowych członków tutejszej regionalnej wspólnoty samorządowej,  

a tym samym stwierdzają konieczność podjęcia czynności gwarantujących kontynuację 

działalności ww. Spółki w warunkach stale postępującego jej wzrostu. 

 Uwzględniając doświadczenia zebrane na gruncie dotychczasowej działalności spółki 

Port Lotniczy Bydgoszcz S.A., jak również specyfikę, w tym uwarunkowania i ograniczenia 

finansowe natury obiektywnej ciążące na regionalnych portach lotniczych w obszarze państw 

członkowskich Unii Europejskiej, radni Województwa przyjmują, iż najbardziej optymalnym 

sposobem zagwarantowania efektywnego funkcjonowania i stabilnego rozwoju Portu 

Lotniczego Bydgoszcz S.A. jest zbudowanie trwałego konsensusu społeczności lokalnych 

reprezentowanych przez jednostki samorządu terytorialnego. 

 Wypracowanie tego konsensusu, powinno skutkować uzgodnieniem w sposób 

precyzyjny oraz kompletny mechanizmu finansowania Portu Lotniczego Bydgoszcz S.A.  

na zasadach, które pozostawałyby w zgodzie z unormowaniami prawa Unii Europejskiej, 

jak i ustawodawstwa krajowego dotyczącego pomocy publicznej. 

 Przedmiotowy mechanizm objęty treścią przyszłego Porozumienia powinien zostać 

oparty o długofalową prognozę rozwoju Portu Lotniczego Bydgoszcz S.A. zawierającą  

w szczególności plan działalności operacyjnej Spółki w okresie objętym prognozowaniem 

oraz określającą system partycypowania uczestników Porozumienia w zabezpieczeniu 

niezakłóconej realizacji tego planu. Porozumienie to w ocenie radnych Województwa 



powinno ponadto wyznaczać scenariusze działań prowadzących do powstania siatki 

destynacji powietrznych z naszego regionalnego lotniska, która w sposób możliwie 

najpełniejszy zabezpieczy potrzeby transportowe członków społeczności regionu kujawsko-

pomorskiego. 

 Starania Portu Lotniczego Bydgoszcz S.A., oraz jego Akcjonariuszy stanowiłyby  

w przekonaniu radnych Województwa najlepsze gwarancje osiągnięcia pełnego sukcesu 

obejmującego zapewnienie stabilnego funkcjonowania i systematycznego rozwoju tej Spółki, 

dając wyraz odpowiedzialności wszystkich Akcjonariuszy. 

Sejmik Województwa Kujawsko-Pomorskiego wnioskuje do Akcjonariuszy  

o ustalenie stałego dokapitalizowania Portu Lotniczego Bydgoszcz S.A., opracowanie 

strategicznego planu rozwoju infrastruktury drogowej Portu Lotniczego wraz z otoczeniem. 

Sejmik stwierdza, że Samorząd Województwa nadal deklaruje wolę współdziałania  

z pozostałymi Akcjonariuszami i oczekuje jasnych deklaracji ze strony pozostałych 

Akcjonariuszy, co do dalszego rozwoju i bieżącej działalności Portu Lotniczego  

Bydgoszcz S.A. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Minister Obrony Narodowej, 

2. Wojewoda Kujawsko-Pomorski 

3. Port Lotniczy Bydgoszcz S.A., 

4. akcjonariusze Portu Lotniczego Bydgoszcz S.A. 


